



会员活动 (9-12月)



1. 布拉格国际古典音乐节
2014年8月9日—2014年9月22日

德沃夏克布拉格国际古典音乐节不只是音乐天才和作品的盛典，也是对世界级捷克作曲家德沃夏克表示敬意的活动，同时也是一个重要的社交活动。



2. 首尔文化节
2014年10月1日—2014年10月5日

每年一度的首尔文化节是“文化城市”首尔的代表性庆典。



3. 澳门—变形金刚30周年展览
2014年6月1日—2014年10月5日

威尼斯人在澳门举办亚洲史上最大型的变形金刚三十周年展览。展出超过1000件不同年代的变形金刚模型以及全球首个两米高的3D变形金刚全息投影。



4. 哈尔滨冰雪节
2014年12月

一年一度的冰雕盛会，除了有静态的展览，还有滑雪、冰帆、冰橇、爬犁、冰钓等精彩活动。



5. 布达佩斯秋之节
2014年10月

现代艺术爱好者们汇集，上演文化盛宴。



6. 巴塞罗那圣梅尔塞节
2014年9月24日—2014年9月30日

叠人塔和鬼怪游行是最重要的活动。



7. 旧金山电影节
2014年10月

为期两周的综合性国际电影节，最高奖项为“金门奖”。



8. 洛阳河洛文化旅游节
2014年9月—10月

弘扬河洛文化，寻找民族之根。



9. 维多利亚—加拿大啤酒节
2014年9月

品尝口味丰富的各类啤酒及淡啤、熟啤、黑啤和皮尔森啤酒。



10. 希腊艺术节
2014年6月—2014年9月下旬

雅典最重要的文化盛事，有音乐、舞蹈和戏剧演出等各类活动。



11. 渥太华热气球节
2014年9月

观看加拿大最大的热气球节。满足探险精神，享受在空中漫游的自由。



12. 扬州—世界运河名城博览会
2014年9月25日—2014年9月28日

追寻运河文化，探讨运河遗产保护，开展运河沿线城市合作。

Activities of Members (September-December)

1. Prague International Classic Music Festival
August 9th, 2014–September 22nd, 2014

Dvořák Prague International Festival of Classical Music is not only a celebration of the works of the musical genius and the world's most acclaimed Czech composer, Antonín Dvořák, but also an important social event.

2. Seoul Culture Festival
October 1st, 2014–October 5th, 2014

Annual Seoul Culture Festival is a representative celebration of the cultural city Seoul.

3. Transformers 30th Anniversary Expo in Macau

June 1st, 2014- October 5th, 2014

Venetian Macau held the largest Transformers 30th Anniversary Expo ever in the history of Asia. The expo showcased more than 1,000 model transformers created in different times and the first 3D holographic projections of the first two-meter tall transformer in the world.

4. Harbin International Ice and Snow Sculpture Festival

December, 2014

In addition to static exhibits, the festival also includes many interesting activities, for example, skiing, ice-sailing, sledding, and ice fishing.

5. Budapest Autumn Festival
October, 2014

A cultural feast for lovers of modern art.

6. Festa de la Mercè in Barcelona
September 24th, 2014–September 30th, 2014

Castells and parade of people that are dressed up like devils are two most important activities.

7. San Francisco International Film Festival
October, 2014

San Francisco International Film Festival is a comprehensive international film festival and is held for two week. Gold Gate Awards are awarded to recognize films representing the best of the international filmmaking community.

8. Luoyang Heluo Culture Festival
September, 2014–October, 2014

Promote Heluo culture and seek root of the Chinese nation.

9. Great Canadian Beer Festival in Victoria
September, 2014

Taste beer of a great variety of tastes and light beer, pasteurized beer, black beer and Pilsen beer.

10. Greek Art Festival
June, 2014–late September, 2014

Greek Art Festival is the most important cultural event in Athens that includes various activities such as music, dance, and drama performances.

11. Ottawa Hot Air Balloon Festival
September, 2014

Watch the biggest hot air balloon festival in Canada to let your adventurous spirit take you to enjoy the freedom of floating in the air.

12. Yangzhou World Canal Cities Expo
September 25th, 2014–September 28th, 2014

Explore the culture of canals and how to protect the relics of canals and promote cooperation between cities along canals.